

Title (en)

SIMULATED INTERACTIVE DIVIDING AND ALLOCATING PROCESS.

Title (de)

INTERAKTIVES SIMULIERUNGSVERFAHREN ZUM VERTEILEN UND ZUWEISEN.

Title (fr)

PROCEDE INTERACTIF SIMULE DE DIVISION ET D'AFFECTATION.

Publication

EP 0126067 A1 19841128 (EN)

Application

EP 83900221 A 19821119

Priority

US 8201628 W 19821119

Abstract (en)

[origin: WO8402217A1] A relatively low-cost, portable, stand-alone visual training system interactively displays two dimensional representations of elongated objects on a viewing screen (Fig. 1). An operator observes the elongated object and through an input means, such as an alpha numeric keyboard, divides the object into segments and allocates the segments according to preselected criteria. The results of the operator's decision are then calculated in a programmed data processor and compared visually with a predetermined result which is stored in memory for the particular object.

Abstract (fr)

Un système d'entraînement visuel relativement bon marché, portatif et indépendant affiche de manière interactive des représentations bidimensionnelles d'objets allongés sur un écran de visualisation (Fig. 1). Un opérateur observe l'objet allongé et par l'intermédiaire d'un organe d'introduction de données, tel qu'un clavier alphanumérique, divise l'objet en segments et affecte les segments selon des critères présélectionnés. Les résultats de la décision de l'opérateur sont ensuite calculés dans un processeur de données programmé et sont comparés visuellement avec un résultat prédéterminé qui est stocké en mémoire pour l'objet particulier (Fig. 3).

IPC 1-7

G09B 7/02

IPC 8 full level

G09B 7/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09B 7/04 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8402217 A1 19840607; AU 1101183 A 19840618; EP 0126067 A1 19841128

DOCDB simple family (application)

US 8201628 W 19821119; AU 1101183 A 19821119; EP 83900221 A 19821119